

Title (en)  
Distribution block.

Title (de)  
Verteilerleiste.

Title (fr)  
Bloc de distribution.

Publication  
**EP 0634813 A2 19950118 (DE)**

Application  
**EP 94106797 A 19940430**

Priority  
DE 4324061 A 19930717

Abstract (en)  
In the case of this distribution block having a plurality of conductor connections (2) which are arranged side by side and contain busbar pieces (4), the mutually facing sides of adjacent busbar pieces (4) are provided with plug contact elements (5) which can be plugged into one another in order to make direct contact, for transverse distribution of the electrical power, so that the transverse connector components, such as transverse distribution rails, space sleeves and the like, which have been normal until now are dispensed with. <IMAGE>

Abstract (de)  
Bei dieser Verteilerleiste mit mehreren, nebeneinander angeordneten Leiteranschlüssen (2), die Stromschienenstücke (4) beinhalten, sind zur Querverteilung der elektrischen Leistung die einander zugewandten Seiten benachbarter Stromschienenstücke (4) zur unmittelbaren, direkten Kontaktierung mit ineinandersteckbaren Steckkontaktelementen (5) versehen, so daß die bislang üblichen Querverbinderbauelemente wie Querverteilungsschienen, Distanzhülsen und dergleichen in Fortfall kommen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**H01R 9/26**

IPC 8 full level  
**H01R 9/26** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01R 9/2675** (2013.01)

Cited by  
EP1291976A1; DE10030610A1; DE20114612U1; EP0971439A3; EP1130684A1; EP0822612A1; US6692292B2

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0634813 A2 19950118; EP 0634813 A3 19950913; EP 0634813 B1 19990120**; AT E176093 T1 19990215; DE 4324061 A1 19950119; DE 4324061 C2 19960418; DE 4324061 C3 20010621; DE 59407680 D1 19990304; ES 2126669 T3 19990401

DOCDB simple family (application)  
**EP 94106797 A 19940430**; AT 94106797 T 19940430; DE 4324061 A 19930717; DE 59407680 T 19940430; ES 94106797 T 19940430